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Geacht college van GS Flevoland 

Met deze brief doe ik, namens een groot aantal jagers uit Flevoland, een dringend beroep op uw 

medewerking om de problemen waar Faunabeer Flevoland tegen aan loopt, op te lossen. Na uw 

definitief besluit om WBE Flevoland op te splitsen in 3 WBE’s, te weten Noordoostpolder, 

Oostelijk en Zuidelijk Flevoland, en uw besluit om de ”oude” WBE Flevoland geen toegang meer 

te geven tot het Fauna RegistratieSysteem (FRS) heeft dit geleid tot een gigantische chaos binnen 

faunabeheer Flevoland. Dat is niet alleen onze mening maar is ook de mening van de FBE!  

Voor de duidelijkheid, citeer ik uit een brief van de FBE aan de jagers in Flevoland:  

“Het FBE-bestuur constateert dat er een zeer onwenselijke situatie is ontstaan en betreurt dat 

ten zeerste. De FBE is hierin geen partij, maar heeft zich wel te houden aan de wettelijke 

verplichtingen”  

Met andere woorden zij worden door GS in deze positie gedwongen. 

Wat is er aan de hand? Hieronder een opsomming van punten waar het om gaat. 

De door u aangestelde kwartiermakers, de oprichters van de door u gewenste drie nieuw WBE’s, 

zijn niet in staat om de aanmeldingen van lidmaatschap van mijn collega jagers bij “hun WBE” 

adequaat en correct en democratisch te verwerken. Daarnaast stellen zij zeer dubieuze 

voorwaarden bij aanmelding van het lidmaatschap en roept de afhandeling ervan veel vragen op.  

Om een aantal te noemen, 

Het lijkt erop dat er sprake is van een ballotagecommissie. Ik citeer uit een brief van 

kwartiermakers: “Na ontvangst van ingevuld formulier wordt uw aanmelding ter beoordeling 

voorgelegd aan het bestuur van de WBE-de vereniging die het in uw geval aangaat. Mocht de 

beoordeling voor u niet positief zijn dan wordt u, desgewenst, uitgenodigd voor een persoonlijk 

gesprek met het bestuur.” 

Vreemd! Volgens mij kan er geen sprake zijn van een WBE- bestuur zolang er geen ALV is geweest 

met als agendapunt bestuursverkiezing, Het zijn toch de leden die een bestuur kiezen en niet de 

kwartiermakers of GS. Dat roept bij ons de volgende vragen op: 

 Zijn het de kwartiermakers die zich in dit geval ook ten onrechte het bestuur noemen? 

 Zo ja – dan zijn het dus de kwartiermakers die bepalen of ik lid kan worden van de WBE 

waar ik jaag. Voor ons onacceptabel! 



 Zo nee – welke personen zitten naast de kwartiermakers dan in het bestuur en door wie

zijn ze dan aangesteld/gekozen?

 Wat zijn de criteria die door deze bestuursleden/ ballotagecommissie/kwartiermakers

worden toegepast om lid te mogen worden?

 Door wie zijn deze criteria opgesteld en vastgesteld, door GS?

 Waarom kunnen de leden van de “oude WBE Flevoland” zich niet zonder voorwaarden

inschrijven bij de nieuw opgerichte WBE’s. Het begint er nu op te lijken dat de door u

aangestelde kwartiermakers bepalen wie wel/geen lid mogen worden van de drie nieuwe

WBE’s. Onacceptabel!! Hoe zit het met het verenigingsrecht, waarvan u eerder heeft

gezegd dat te allen tijde te zullen respecteren.

 De kwartiermakers maken bij aanmelding van het lidmaatschap ook onderscheid tussen

hoofdhuurder en medehuurders van het jachtrecht. De medehuurder wordt door

kwartiermakers combinant genoemd. Hoofdhuurder krijgt ten opzichte van de

medehuurder, voorrang bij aanmelding als lid. In de wet zijn hoofdhuurder en

medehuurder beide jachthouder! Waarom worden zij niet gelijkwaardig behandeld.

Vanwaar deze bijzondere benadering door de kwartiermakers?

 De bankrekening waarop de contributie moet worden overgemaakt staat op naam van

een privépersoon, één van de oprichters (de heer Michielsen) van de stichting SFSF. Het

postadres van SFSF staat op naam van Provincie Flevoland. Zeer dubieus allemaal, te meer

omdat de heer Michielsen niet behoort tot de een van uw kwartiermakers van de nieuwe

WBE’s, hij is bestuurslid van SFSF. Dit roept bij veel aspirant-leden veel wantrouwen op.

Gaat men met betaling hiermee automatisch ook verplichtingen aan met de SFSF. U weet

ook dat uit een KNJV en NOJG enquête is gebleken dat 95% van de jagers in Flevoland een

SFSF niet ziet zitten. Waarom geen bankrekening per WBE, zodat duidelijk is waar hun

contributie naar toe gaat en er geen link is met de SFSF. Leden willen, en daar hebben ze

recht op, zeggenschap houden over de betaalde contributie.

 Tot op heden is er nog steeds geen oprichtingsvergadering geweest. Door de

ontkoppeling van de ”oude” WBE Flevoland in FRS en de toegang tot de nieuwe WBE’s

door de kwartiermaker niet adequaat wordt afgehandeld zijn veel jagers geen lid meer

van een WBE. Het gevolg hiervan is, en ik citeer weer uit de brief van de FBE: Reeënbeheer

op het vlak en jacht is dus alleen mogelijk wanneer u lid bent of wordt van een van de

nieuwe WBE’s. U kunt dan weer beschikken over een nieuwe machtiging en de

wildmerken die u eerder zijn verstrekt. Door het slechte acteren van de door u

aangestelde kwartiermakers staan veel van onze Flevolandse jagers, tegen hun wil,

buitenspel wat betreft reeënbeheer. Dat kan mag toch niet uw bedoeling zijn. Overigens

reeënbeheer is niet vrijblijvend. Reeënbeheer gebeurt in kader van verkeersveiligheid,.

Ook dat is hiermee in het geding!

 In de wandelgangen horen wij dat er 12,13 en 14 september door de kwartiermaker per

polder een vergadering wordt uitgeschreven. De vrees die onder de jagers in Flevoland

heerst, is, dat de kwartiermakers door de selectieve toelating/inschrijven van



lidmaatschap ook bepalen wie tot de vergadering (ALV) worden toegelaten. Wij zijn van 

mening dat alle leden van de “Oude WBE Flevoland” de gelegenheid moeten krijgen bij 

de oprichting aanwezig te kunnen zijn. Wij willen van u de garantie dat de toegang tot de 

vergadering niet uitsluitend wordt voorbehouden aan personen die welwillend zijn naar 

de kwartiermakers maar dat iedereen die zich heeft aangemeld voor de vergadering moet 

worden uitgenodigd. 

Ons advies: 

1) Laat de kwartiermakers eventueel contact opnemen met het bestuur van “Oud WBE

Flevoland”.  Mogelijk kunnen zij helpen bij het in/overschrijven van de leden van de “oude

WBE Flevoland naar de nieuw opgerichte WBE’s. Zij hebben dat eerder aangeboden,

jammer dat daar toen geen gebruik van is gemaakt.

2) Ik een dringend beroep op u om, namens een grote groep jagers van Flevoland, in te

grijpen. Wij moeten zo snel mogelijk uit deze impasse komen. Het is onacceptabel dat de

door u aangestelde kwartiermakers van de drie opgerichte nieuwe WBE’s selectief te werk

te gaan. Ons inziens ook in strijd met de wet juist omdat elke jachthouder wettelijk wordt

verplicht lid te zijn van de WBE waar hij jachthouder is. De kwartiermakers belemmeren

dat!

Graag vernemen wij van u met spoed een reactie op al onze vragen en dat u bovenstaande 

noodkreet serieus neemt. 

In afwachting op uw antwoord en menend u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd 

verblijf ik met vriendelijke groet, 

Hoogachtend, 

Ter informatie, deze brief gaat in CC ook naar: 
Voltallige GS 
Alle leden van PS 
De FBE 
Bestuur “Oude WBE Flevoland” 
KNJV 
NOJG 
De Pers: Omroep Flevoland – De Noordoospolder, De Stentor 
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